

Padam Dosa & Naik Tahap



**Mengamalkan Ciri-ciri Positif
Membawa Kepada Ketenangan fikiran**

Padam Dosa & Naikkan Darjat

Buku ShaykhPod

Diterbitkan oleh ShaykhPod Books, 2023

Walaupun setiap langkah berjaga-jaga telah diambil dalam penyediaan buku ini, penerbit tidak bertanggungjawab atas kesilapan atau peninggalan, atau untuk kerosakan akibat penggunaan maklumat yang terkandung di sini.

Padam Dosa & Naikkan Darjat

Edisi pertama. 5 Mei 2023.

Hak Cipta © 2023 Buku ShaykhPod.

Ditulis oleh ShaykhPod Books.

Isi kandungan

[Isi kandungan](#)

[Ucapan terima kasih](#)

[Nota Penyusun](#)

[pengenalan](#)

[Padam Dosa & Naikkan Darjat](#)

[Menghapus Dosa](#)

[Solat Berjemaah](#)

[Menghuni Masjid](#)

[Berwuduk di Masa Susah](#)

[Menaikkan Pangkat](#)

[Memberi Makan kepada Yang Memerlukan](#)

[Ucapan Baik](#)

[Solat Malam Sukarela](#)

[Lebih 400 eBuku Percuma tentang Perwatakan Baik](#)

[Media ShaykhPod yang lain](#)

Ucapan terima kasih

Segala puji bagi Allah, Tuhan sekalian alam, yang telah memberikan ilham, peluang dan kekuatan kepada kami untuk menyempurnakan jilid ini. Selawat dan salam ke atas junjungan besar Nabi Muhammad yang jalannya telah dipilih oleh Allah Taala untuk keselamatan umat manusia.

Kami ingin merakamkan setinggi-tinggi penghargaan kepada seluruh keluarga ShaykhPod, terutamanya bintang kecil kami, Yusuf, yang sokongan dan nasihat berterusannya telah memberi inspirasi kepada pembangunan Buku ShaykhPod.

Kami berdoa agar Allah, Yang Maha Tinggi, menyempurnakan nikmat -Nya kepada kami dan menerima setiap surat dari kitab ini di mahkamah-Nya yang mulia dan membenarkannya untuk bersaksi bagi pihak kami pada Hari Akhir.

Segala puji bagi Allah Yang Maha Tinggi, Tuhan sekalian alam dan selawat dan salam yang tidak terhingga ke atas junjungan Nabi Muhammad, ke atas keluarga dan para sahabatnya yang dirahmati Allah, semoga Allah meridhai mereka semua.

Nota Penyusun

Kami telah berusaha bersungguh-sungguh untuk melakukan keadilan dalam jilid ini namun jika terdapat sebarang kejatuhan pendek ditemui maka penyusun bertanggungjawab secara peribadi dan semata-mata ke atasnya.

Kami menerima kemungkinan kesilapan dan kekurangan dalam usaha menyelesaikan tugas yang sukar itu. Kami mungkin secara tidak sedar telah tersandung dan melakukan kesilapan yang mana kami memohon kemaafan dan kemaafan daripada pembaca kami dan penarikan perhatian kami kepadanya akan dihargai. Kami bersungguh-sungguh menjemput cadangan membina yang boleh dikemukakan kepada ShaykhPod.Books@gmail.com.

pengenalan

Manusia cenderung melakukan maksiat tetapi Allah Taala telah memberi manusia banyak cara untuk menghapuskan dosa-dosa ini malah menaikkan darjat mereka. Buku pendek ini akan membincangkan satu Hadis Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 3235, yang menasihati umat Islam bagaimana mereka boleh menghapuskan dosa-dosa mereka dan mengangkat darjat mereka supaya mereka dapat Mencapai Akhlak Mulia. .

Menurut Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2003, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, telah menasihati bahawa perkara yang paling berat dalam Timbangan Hari Kiamat ialah Akhlak Mulia. Ia adalah salah satu sifat Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, yang dipuji oleh Allah Taala dalam Surah 68 Al Qalam, Ayat 4 Al-Quran:

“Dan sesungguhnya kamu mempunyai akhlak yang agung.”

Oleh itu, adalah menjadi kewajipan ke atas semua umat Islam untuk mendapatkan dan bertindak berdasarkan ajaran Al-Quran dan tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, untuk mencapai Akhlak Mulia.

Padam Dosa & Naikkan Darjat

Menghapus Dosa

Dalam sebuah Hadis yang terdapat di dalam Jami At Tirmidzi, nombor 3235, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, berpesan kepada tiga tindakan yang menghapuskan dosa iaitu berjalan menuju ke masjid untuk solat berjemaah, tinggal di masjid selepas solat berjemaah selesai dan berwuduk dalam keadaan susah.

Pertama sekali, diterima secara meluas bahawa perbuatan seperti ini hanya menghapuskan dosa-dosa kecil dan bukan dosa besar. Dosa-dosa besar memerlukan taubat yang ikhlas. Ini telah ditegaskan dalam Al-Quran dan Hadis Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,. Sebagai contoh, bab 4 An Nisa, ayat 31:

“Jika kamu menjauhi dosa-dosa besar yang dilarang kamu, niscaya Kami hapuskan dosa-dosamu yang kecil dan Kami masukkan kamu ke tempat yang mulia (ke dalam syurga).”

Selain itu, Nabi Muhammad s.a.w. telah menunjukkan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 552, bahawa dosa-dosa kecil dihapuskan dengan perbuatan seperti solat fardu lima sedangkan dosa-dosa besar tidak.

Taubat yang sungguh-sungguh meliputi perasaan menyesal, meminta ampun kepada Allah, Yang Maha Tinggi, dan kepada orang yang dianiaya, berjanji tidak akan mengulangi dosa yang sama atau serupa lagi dan akhirnya, menebus hak yang telah dilanggar. kepada Allah Yang Maha Tinggi dan manusia.

Solat Berjemaah

Perbuatan pertama yang disebut dalam Hadis utama yang sedang dibincangkan yang menghapuskan dosa-dosa kecil iaitu, mengambil banyak langkah menuju ke Masjid untuk mendirikan solat berjemaah telah dibincangkan dalam banyak Hadis. Sebagai contoh, Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 2119, menyarankan bahawa orang yang berwuduk di rumah dan berangkat ke Masjid untuk menunaikan solat berjemaah akan diampunkan dosanya atau dinaikkan satu darjat bagi setiap langkah yang diambil. . Para Malaikat akan terus mendoakan keampunan mereka selama mereka berada di dalam Masjid tanpa melanggar wuduk dan tidak menyusahkan orang lain. Akhirnya, mereka akan dicatat sebagai orang yang sedang solat selagi menunggu waktu solat berjemaah dimulakan. Hadis yang sama ini menyarankan bahawa solat berjemaah itu 25 kali ganda pahalanya daripada mengerjakannya di rumah atau di tempat kerja.

Dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 2891, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, berpesan bahawa setiap langkah yang diambil untuk menunaikan solat berjemaah di Masjid dicatat sebagai sedekah.

Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, memberi khabar gembira tentang cahaya yang sempurna pada hari kiamat bagi mereka yang berjalan ke masjid untuk solat berjemaah dalam gelap. Ini merujuk kepada solat fardu pagi dan petang. Hal ini ditegaskan dalam hadis yang terdapat dalam Sunan Ibn Majah, nombor 780.

Solat berjemaah adalah sangat penting sehingga para Sahabat, semoga Allah meridhai mereka semua, menganggap orang yang tidak menghadirinya secara tetap tanpa alasan yang munasabah sebagai munafik. Hal ini ditegaskan dalam hadis yang terdapat dalam Sunan An Nasai, nombor 850.

Menghuni Masjid

Tindakan kedua yang menghapuskan dosa-dosa kecil yang disebut dalam Hadis utama ialah tinggal di Masjid selepas solat berjemaah selesai. Semua menyedari ganjaran seseorang yang berusaha dalam Perang Suci. Orang yang tinggal di Masjid selepas solat berjemaah menunggu yang berikutnya dikira sebagai orang yang berjihad dalam Perang Suci. Ini dinasihatkan dalam Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 51. Orang yang tinggal di dalam Masjid hendaklah menjaga adab-adabnya. Mereka mesti menyibukkan diri dengan perbuatan baik seperti membaca Al-Quran dan mengelakkan gangguan kepada orang lain. Sesiapa yang tinggal di Masjid sambil membaca dan mempelajari Al-Quran dengan orang lain akan dikurniakan ketenangan, rahmat, keramaian para Malaikat dan yang terbaik dari semua mereka akan disebut oleh Allah Ta'ala kepada para Malaikat di Syurga. Ini ditegaskan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 6853.

Seperti yang disebutkan dalam bab terakhir orang yang menunggu solat berjemaah dicatat sebagai orang yang sedang solat. Hal ini ditegaskan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 2119. Orang yang hatinya terpaut dengan Masjid-masjid seperti ini telah dijanjikan naungan dari panasnya Hari Kiamat yang tidak tertahankan. Ini telah dinasihatkan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 6806.

Menginap di Masjid boleh menjadi sukar terutamanya, pada zaman ini, apabila terdapat begitu banyak gangguan yang berbeza tersedia. Perbuatan ini bercanggah dengan keinginan seseorang untuk menyertai

dan menyertai aktiviti ini justeru mengapa pahala perbuatan ini begitu besar. Bab 24 An Nur, ayat 36-37:

“[Ruang sebegini] adalah di rumah-rumah [iaitu, masjid] yang diperintahkan Allah untuk ditinggikan dan nama-Nya disebut [iaitu, dipuji] di dalamnya; bertasbih kepada-Nya di dalam mereka pada waktu pagi dan petang. [Ialah] orang-orang yang tidak dilalaikan oleh perniagaan dan tidak pula oleh jual beli dari mengingati Allah, mendirikan solat dan menunaikan zakat...”

Berwuduk di Masa Susah

Tindakan terakhir yang disebut dalam Hadis utama yang sedang dibincangkan yang menghapuskan dosa ialah berwuduk dalam keadaan yang sukar. Wuduk menghapuskan dosa dinasihatkan dalam banyak Hadis contohnya, Hadis yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 577, menasihati supaya dosa-dosa kecil yang dilakukan dihapuskan dengan air yang digunakan untuk berwuduk.

Berwuduk dalam keadaan yang sukar termasuk keadaan yang tidak menyenangkan untuk melakukannya. Contohnya, jika seseorang itu ditimpa musibah. Untuk bersabar dan berwuduk dan solat dengan betul boleh menjadi sukar. Surah 2 Al Baqarah, ayat 153:

“Hai orang-orang yang beriman, mintalah pertolongan dengan sabar dan shalat...”

Situasi yang sukar boleh termasuk berwuduk dalam suhu sejuk dan ketika seseorang itu sakit. Segala sesuatu yang sukar dikerjakan untuk keredhaan Allah Taala, akan sentiasa mendapat ganjaran yang besar. Bab 9 At Taubah, ayat 120:

“... Yang demikian itu adalah kerana mereka tidak ditimpa kehausan, atau kepenatan dan kelaparan di jalan Allah, tetapi didaftarkan bagi mereka sebagai amal yang saleh...”

Ini adalah perkara penting untuk diingati kerana ia akan memberi inspirasi kepada seseorang untuk sentiasa melakukan amal soleh walau sesukar mana sekalipun.

Menaikkan Pangkat

Hadis utama yang dibincangkan juga menyarankan tiga tindakan yang menaikkan darjat seorang muslim iaitu memberi makan kepada orang lain, terutama kepada fakir miskin, mengucapkan kata-kata yang baik kepada orang lain dan menunaikan solat malam.

Sesiapa yang melakukan amalan-amalan ini kerana Allah Taala, akan dikurniakan sebuah bilik yang indah di dalam syurga. Ini telah dinasihatkan dalam Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2527.

Ini adalah salah satu tindakan pertama yang dinasihatkan oleh Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atas baginda, ketika baginda tiba di kota Madinah. Dia memberi kabar gembira surga kepada orang yang melakukannya. Ini ditegaskan dalam Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2485. Fakta bahawa ini adalah tindakan pertama yang dinasihatkan oleh Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atas baginda, ketika baginda memasuki kota Madinah menyerlahkan betapa pentingnya mereka.

Memberi Makan kepada Yang Memerlukan

Amalan pertama yang disebut dalam Hadis utama yang dibincangkan yang mengangkat darjat seorang muslim ialah memberi makan kepada orang lain. Menawarkan makanan kepada orang lain adalah satu amalan yang sangat istimewa dan apabila dilakukan dengan ikhlas kerana Allah Taala, akan mendapat ganjaran yang tidak dapat dibayangkan. Malah, Al-Quran telah mengisytiharkan bahawa mereka yang melakukan ini akan dilindungi daripada azab hari kiamat dan dikurniakan syurga. Surah 76 Al Insan, ayat 8-12:

“Dan mereka memberi makanan walaupun mencintainya kepada orang miskin, anak yatim dan orang tawanan. [Sambil berkata], "Kami memberi makan kepada kamu hanyalah kerana keridhaan Allah. Kami tidak menghendaki pahala dan ucapan terima kasih daripada kamu. Sesungguhnya kami takut kepada Tuhan kami hari yang berat lagi menyusahkan." Maka Allah akan melindungi mereka dari kejahatan hari itu dan memberi mereka cahaya dan kebahagiaan. Dan akan memberi balasan kepada mereka disebabkan kesabaran mereka (dengan) taman (dalam syurga) dan (pakaian) sutera.”

Allah Ta'ala memberi manusia sesuai dengan apa yang mereka kerjakan. Sebagai contoh, Al-Quran menyebut bahawa jika seseorang mengingati Allah, Dia akan mengingati mereka. Surah 2 Al Baqarah, ayat 152:

“Maka ingatlah kepada-Ku; Saya akan ingat awak...”

Memberi makan kepada orang lain untuk keredhaan Allah Ta'ala adalah sama. Sesiapa yang mengerjakan amal soleh ini akan diberi makan dari syurga dan sesiapa yang memberi minum kepada orang lain akan diberi minum dari syurga pada hari kiamat. Hal ini ditegaskan dalam hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2449.

Apabila ditanya tentang jenis Islam yang terbaik, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, dinasihatkan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 6236, bahawa memberi makan orang lain dan memberi salam kepada orang lain dengan ucapan yang baik adalah sifat terbaik dalam Islam.

Umat Islam harus menjadikan keutamaan atas amal soleh ini dan berusaha untuk memberi makan kepada orang lain terutamanya golongan miskin secara tetap. Ini adalah perbuatan yang menakjubkan yang tidak memerlukan banyak harta. Setiap orang hendaklah memberi makan kepada orang lain mengikut kemampuan mereka walaupun hanya separuh buah kurma sebagaimana Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, telah menasihati dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 1417, bahawa ini akan melindungi mereka daripada api neraka pada hari kiamat. Ini menjadikan manusia tidak mempunyai alasan untuk menjauhkan diri dari amal soleh ini.

Ucapan Baik

Tindakan seterusnya yang dinasihatkan dalam Hadis utama yang menaikkan darjat seorang muslim ialah ucapan yang baik. Allah Ta'ala telah menyebutkan kepentingan ini di lebih dari satu tempat di dalam Al-Quran. Sebagai contoh, surah 2 Al Baqarah, ayat 83:

“... Dan katakanlah kepada manusia [perkataan] yang baik...”

Malah, Allah Ta'ala telah memerintahkan umat Islam untuk berdebat dengan orang bukan Islam dengan perkataan yang baik. Bab 16 An Nahl, ayat 125:

“Serulah (manusia) kepada jalan Tuhanmu dengan hikmah dan pelajaran yang baik, dan berdebatlah dengan mereka dengan cara yang baik...”

Sifat yang begitu penting untuk dimiliki sehinggalah Allah Taala, bahkan memerintahkan Nabi-Nya, saw untuk berbicara dengan baik kepada Firaun walaupun dia melampaui batas dalam kemaksiatan-Nya. Bab 20 Taha, ayat 44 :

“Dan katakanlah kepadanya dengan kata-kata yang lemah lembut, mudah-mudahan dia ingat atau takut (kepada Allah).”

Ini jelas menunjukkan bahawa seseorang itu harus sentiasa bercakap baik dengan orang lain kerana tidak ada orang yang mereka bercakap akan seburuk Firaun. Jika Allah Ta'ala memerintahkan agar Firaun diajak bicara dengan baik, bolehkah kita bayangkan betapa baiknya orang berbicara dengan orang Islam? Ini juga membuktikan seseorang mesti bercakap dengan baik kepada semua tanpa mengira agama mereka.

Seseorang harus menerima nasihat yang mudah tetapi mendalam dari Nabi Muhammad, saw, yang disebutkan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 176. Beliau menasihati orang Islam sama ada bercakap baik atau berdiam diri.

Sebahagian daripada ucapan yang baik adalah menyebarkan ucapan selamat Islam kepada orang lain. Salam ini hendaklah disampaikan kepada semua umat Islam walaupun tidak mengenali mereka. Ini telah dinasihatkan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 6236. Malah, Hadis ini menyebut tindakan ini sebagai salah satu sifat Islam yang terbaik yang boleh diterima pakai oleh seseorang. Nabi Muhammad s.a.w. telah menjelaskan dengan jelas dalam Hadis yang terdapat dalam Sunan Ibn Majah, nombor 68, bahawa orang beriman hanya akan masuk syurga apabila mereka saling mencintai dan ini berlaku apabila mereka menyebarkan salam. sesama mereka.

Perlu diingat, bahwa maksud sebenar menyebarkan salam Islamik ialah seseorang itu menunjukkan keamanan kepada orang lain melalui tindakan mereka bukan hanya melalui kata-kata mereka.

Memberi makanan untuk orang lain dan mengucapkan kata-kata yang baik telah disatukan dalam Hadis utama yang sedang dibincangkan sebagai seseorang harus memperlakukan orang lain dengan baik melalui tindakan mereka, seperti memberi mereka makanan, dan melalui perkataan mereka. Satu tanpa yang lain adalah rosak dan boleh membatalkan ganjaran yang boleh diperolehi. Surah 2 Al Baqarah, ayat 264:

“Hai orang-orang yang beriman, janganlah kamu membatalkan sedekahmu dengan peringatan atau menyakiti...”

Allah Ta'ala telah menjanjikan keampunan, kasih sayang-Nya dan Syurga kepada mereka yang memperlakukan orang lain dengan baik melalui perbuatan dan perkataan mereka. Bab 3 Alee Imran, ayat 133-134.

“ Dan bersegeralah kamu kepada ampunan dari Tuhanmu dan kepada surga yang luasnya seluas langit dan bumi yang disediakan untuk orang-orang yang bertakwa. Orang-orang yang menafkahkan (di jalan Allah) di waktu lapang dan susah, dan orang-orang yang menahan amarahnya dan orang yang memaafkan manusia, dan Allah menyukai orang-orang yang berbuat kebaikan.”

Menahan kemarahan dan memaafkan orang lain yang disebutkan dalam ayat ini memerlukan ucapan yang baik.

Pertuturan yang lemah lembut akan sentiasa lebih berkesan di hati orang lain terutamanya, apabila menyuruh kebaikan dan melarang kemungkaran daripada perkataan yang kasar. Ini ditunjukkan dalam Hadis yang terdapat dalam Sunan Abu Dawud, nombor 4807.

Ucapan dan sikap yang baik inilah yang menyebabkan para Sahabat, semoga Allah meridhai mereka, untuk sentiasa tertarik kepada Nabi Muhammad, saw. Ia adalah ciri-ciri Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, Allah, Yang Maha Tinggi, secara khusus ditonjolkan dalam Al-Quran. Bab 3 Alee Imran, ayat 159:

“Maka dengan rahmat Allah, (wahai Muhammad) kamu berlaku lemah lembut terhadap mereka. Dan sekiranya kamu bersikap kasar dan keras hati, tentulah mereka menjauhkan diri dari sekelilingmu...”

Oleh itu, adalah penting bagi umat Islam untuk mengamalkan sifat ini dan melayan orang lain seperti yang mereka ingin dilayan melalui tindakan dan perkataan mereka.

Solat Malam Sukarela

Tindakan terakhir yang disebut dalam Hadis utama yang menaikkan derajat seorang muslim ialah solat sunat malam.

Ibadah malam membuktikan keikhlasan seseorang terhadap Allah Taala, dan tiada mata lain yang memerhatikannya. Menawarkan i t adalah cara untuk mengadakan perbualan yang intim dengan Allah Taala. Dan itu adalah tanda kehambaan seseorang kepadaNya. Ia mempunyai fadhilat yang tidak terhitung sebagai contoh, sebuah Hadis yang terdapat dalam Sunan An Nasai, nombor 1614, menyatakan bahawa ia adalah solat sunat yang terbaik.

Tidak ada seorang pun yang mempunyai darjat yang lebih tinggi pada Hari Kiamat atau di dalam Syurga daripada Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, dan pangkat ini telah dikaitkan secara langsung dengan solat malam sunat. Ini menunjukkan bahawa orang yang mendirikan solat sunat malam akan dikurniakan darjat yang paling tinggi di kedua-dua alam. Surah 17 Al Isra, ayat 79:

“Dan dari [sebahagian] malam, solatlah dengannya [iaitu, membaca al-Quran] sebagai tambahan [ibadat] bagi kamu; diharap Tuhanmu membangkitkan kamu ke tempat yang terpuji. ”

Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, n 3579, menasihati bahawa seorang muslim paling dekat dengan Allah Taala, pada bahagian akhir malam. Oleh itu, seseorang boleh memperolehi nikmat yang tidak terkira banyaknya jika mereka mengingati Allah Taala pada masa ini.

Semua orang Islam ingin doa mereka dimakbulkan dan keperluan mereka dipenuhi. Oleh itu, mereka harus berusaha untuk menunaikan solat malam secara sunat sebagaimana Hadis yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 1770, menyarankan bahawa terdapat waktu yang istimewa pada setiap malam apabila doa yang baik sentiasa dimakbulkan.

Mendirikan solat malam sunat adalah cara terbaik untuk mencegah seseorang daripada melakukan dosa, ia membantu seseorang untuk menjauhi perhimpunan sosial yang sia-sia dan ia melindungi seseorang daripada pelbagai penyakit fizikal. Ini telah dinasihatkan dalam hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 3549.

Seseorang itu hendaklah bersedia untuk solat sunat malam dengan tidak makan atau minum secara berlebihan terutama sebelum tidur kerana ia menimbulkan rasa malas. Seseorang tidak sepatutnya memenatkan dirinya pada siang hari. Tidur sebentar pada siang hari boleh membantu dengan ini. Akhir sekali, hendaklah menjauhi maksiat dan berusaha untuk mentaati Allah Ta'ala, dengan melaksanakan perintah-perintah-Nya, menjauhi larangan-Nya dan dengan menghadapi takdir dengan sabar kerana orang-orang yang taat lebih mudah untuk menunaikan solat sunat malam.

Lebih 400 eBuku Percuma tentang Perwatakan Baik

Lebih 400 eBook Percuma: <https://shaykhpod.com/books/>

Tapak Sandaran untuk eBook/ Buku Audio :

<https://archive.org/details/@shaykhpod>

Pautan PDF terus ke eBook ShaykhPod:

<https://spebooks1.files.wordpress.com/2024/05/shaykhpod-books-direct-pdf-links-v2.pdf>

Media ShaykhPod yang lain

Buku Audio : <https://shaykhpod.com/books/#audio>

Blog Harian: <https://shaykhpod.com/blogs/>

Gambar: <https://shaykhpod.com/pics/>

Podcast Umum: <https://shaykhpod.com/general-podcasts/>

PodWoman: <https://shaykhpod.com/podwoman/>

PodKid: <https://shaykhpod.com/podkid/>

Podcast Urdu: <https://shaykhpod.com/urdu-podcasts/>

Podcast Langsung: <https://shaykhpod.com/live/>

Ikuti Saluran WhatsApp Secara Tanpa Nama untuk Blog Harian, eBook, Gambar dan Podcast:

<https://whatsapp.com/channel/0029VaDDhdwJ93wYa8dgJY1t>

Langgan Terima Blog & Kemas Kini Harian Melalui E-mel:

<http://shaykhpod.com/subscribe>



Achieve Noble Character